

關於 2024 年 6 月起部份業務交易時增設雙因數驗證的通告

尊敬的客戶：

按照本地銀行業監管要求，並致力於提升銀行服務水準及確保客戶交易安全，本行將於 2024 年 6 月起，對部分業務交易實施雙因數認證（即須額外通過一次性動態密碼、電子密碼器或電子保安編碼進行認證）機制。業務範圍請參閱下表說明。

金融交易： 股票、基金、*結構性產品、轉賬匯款、信用卡	涉及管道： 個人手機銀行，網上銀行
非金融交易： 帳戶號碼查詢、信用卡月結單、支付交易限額、 電子工資單	

*本行將於 2024 年 6 月 26 日晚上起正式實施結構性產品交易雙重認證，當日募集時間將會於 17:30 提前結束認購

如客戶需更新個人證件、電話號碼或電郵等個人資料，請親臨工銀澳門網點辦理，感謝您的理解和支持！

特此通告

中國工商銀行(澳門)股份有限公司

2024 年 6 月 25 日

Notice Regarding Addition of Two Factor Verification during Some Business Transactions from June 2024

Dear Customers,

In accordance with local banking regulatory requirements, and committed to improving banking services and ensuring customer transaction security, the Bank will implement Two Factor Verification for some business transactions starting from June 2024, (that is, additional one-time password (OTP), E-Token or Soft Token mechanism).

Please refer to the below transactions:

Financial Transactions: Securities(INVESTPRO), Funds, *Structured Product , Transfer & Remittance, Credit card	Channels: Personal Mobile Banking, Online Banking
Non-Financial Transactions: Account Enquiry, Credit Card Statement, Payment Management Setting, E-Payroll	

*starting from the evening of June 26, 2024 , the Bank will implement dual recognition for Structured Product transactions. The subscription will be closed earlier at 17:30 on the day.

If you need to update your personal information, such as mobile number or e-mail address, please visit our branch in person. Thank you for your understanding and support!

Industrial and Commercial Bank of China (Macau) Limited

Jun 25, 2024